
Protokół nr 45/2014
z posiedzenia Komisji ds. Ochrony Środowiska

Rady Miasta Luboń
z 04.08.2014 roku

Obecność zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokółu.

Posiedzenie, które odbyło się w pokoju komisji RM rozpoczęto o godz. 17.00. W posiedzeniu 
wzięli również udział zastępca burmistrza – Mikołaj Tomaszyk, , przewodniczący RM – Marek 
Samulczyk, radna Małgorzata Machalska oraz zainteresowani mieszkańcy naszego miasta: 
Halina Kobus, Maria Nowak i Marek Bartkowiak.

Porządek posiedzenia:

1. Regulacja Strumienia Junikowskiego.
2. Wolne głosy i wnioski.
3. Przyjęcie protokółu nr 44 z posiedzenia Komisji.

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego porządku obrad.

Przewodniczący Komisji stwierdził prawomocność jej posiedzenia i zdolność do formułowania 
przez nią wniosków i wydawania opinii.

Przebieg posiedzenia

Ad. 1

Na wstępie burmistrz Mikołaj Tomaszyk zapoznał uczestników posiedzenia z aktualnym stanem 
i zaawansowaniem prac związanych z regulacją Strumienia Junikowskiego. Mianowicie 
działania te polegają na oczyszczaniu dna i skarp koryta strumienia z zalegających odpadów oraz
pozostałości starych wzmocnień i ogrodzeń. Ponadto wykonywane są prace polegające na 
profilowaniu skarp oraz zabezpieczeniu ich za pomocą płyt ażurowych wzmocnionych 
drewnianymi kołkami. Prace będą trwały do końca września tego roku. W dalszym ciągu 
posiedzenia zabrali głos uczestniczący w nim mieszkańcy, których posesji po każdym 
ponadnormatywnym opadzie są zalewane i podtapiane przez wzbierające strumienie (Strumień 
Junikowski, Żabinkę i Bociankę). Niektórzy z nich samodzielnie próbują zabezpieczyć swoje 
posesje przed zalaniem, podwyższając swój teren nawożoną ziemią i umocnieniami. Pytali oni 
jak długo jeszcze będą ich posesje i domostwa zalewane. Burmistrz M. Tomaszyk w odpowiedzi 
poinformował, że od początku swojej pracy na tym stanowisku odbył wiele spotkań z 
przedstawicielami stosownych instytucji, w konsekwencji których w najbliższym czasie sytuacja
powinna ulec poprawie.



Ad. 2
W wolnych głosach i wnioskach dyskutowano o konieczności zwiększenia ilości miejsc 
parkingowych na Wzgórzu Papieskim przy niedawno otwartym wybiegu dla psów. Poruszono 
także – nie po raz pierwszy – temat przebudowy wiaduktu kolejowego w ul. Powstańców 
Wielkopolskich.

Ad. 3
Członkowie komisji przyjęli jednogłośnie protokół nr 44 z posiedzenia komisji z dnia 
10.06.2014 r..

Wynik glosowania:
za – 9 radnych
wstrzymało się 0 osób
głosów przeciwnych nie było

Posiedzenie zakończono o godz. 17.50.

Sekretarz                                                                                                 Przewodniczący
Paweł Wolniewicz                                                                                  Rafał Mania

Załączniki:
 – (1) – Lista obecności


